關懷的福分 Caring Ministry

提摩太後書 || Timothy 3:1-9

- 1你應當知道,末後的日子必有艱難的時期來到。
- ²那時,人會專愛自己、貪愛錢財、自誇、 高傲、褻瀆、悖逆父母、忘恩負義、不聖潔、
- 3沒有親情、不肯和解、惡言中傷、不能自律、 橫蠻兇暴、不愛良善、
- 4 賣主賣友、容易衝動、傲慢自大、愛享樂過於愛神,
- 5有敬虔的形式,卻否定敬虔的能力;這些人你應當避開。
- 6他們中間有人潛入別人的家裡,操縱無知的婦女。這些婦女被罪壓住,又被各種私慾拖累,

- 7雖然常常學習,總不能充分明白真理。
- 8從前雅尼和<u>佯庇</u>怎樣反對<u>摩西</u>, 這些人也怎樣反對真理。
 - 他們的心思敗壞,
 - 信仰也經不起考驗。
- 9然而他們不能再這樣下去了,

因為他們的愚昧終必在眾人面前顯露出來,

好像那兩個人一樣。

- ¹ But mark this:
 - There will be terrible times in the last days.
- ² People will be **lovers of themselves**, lovers of money, boastful, proud, abusive, disobedient to their parents, ungrateful, unholy,
- ³ without love, unforgiving, slanderous, without self-control, brutal, **not lovers of the good**,
- ⁴ treacherous, rash, conceited, **lovers of pleasure** rather than *lovers of God*—
- ⁵ having a form of godliness but denying its power. Have nothing to do with such people.

⁶ They are the kind who worm their way into homes and gain control over gullible women, who are loaded down with sins and are swayed by all kinds of evil desires, ⁷ always learning but never able to come to a

knowledge of the truth.

- ⁸ Just as Jannes and Jambres opposed Moses, so also these teachers oppose the truth.

 They are men of depraved minds, who, as far as the faith is concerned, are rejected.
- ⁹ But they will not get very far because, as in the case of those men, their folly will be clear to everyone.

- Healthy Church 健康的教會:
- Know His Teaching 懂祂話;
- Care by reaching 顧他人:
- What do we care?
- Who do we care the most?
- The lesser? The least?
- 1. 末世有危險的日子 Terrible times in the last days
- 2. 關顧自己Care for self
- 3. 關顧他人Care for others
- 4. 關顧教會Care for church

- 1. God's purpose 上帝的目的
- 2. Our needs 我們的需要 -- All have sinned and fall short of the glory of God (Romans 3:23) (Fall 衰落)
- 3. God's provision 上帝的供應 -- 主耶穌
- 4. Our response 我們的回應 -- 回轉歸向上帝